
Калейдоскоп подій

3 березня кафедра 
ЕС відсвяткувала 
70-річчя з дня 
н а р о д ж е н н я 
к.т.н., професора 
В с е в о л о д а 
В с е в о л од о в и ч а 
Семенова.

 З цього приводу 
колеги ювіляра 
привітали його 
на сторінках 
спеціалізованого 
видання. Рядки 
цього привітання 
ми друкуємо мовою 
оригіналу. Отже... 

Жизненный путь Всеволода Всеволодовича Семенова, связанный с наукой, 
начался с поступления в Новосибирский электро-технический институт 
на специальность «Электрификация промышленных предприятий и 
установок». После окончания НЭТИ он работал на кафедре «Промышленной 
электроники» этого же вуза в должности ассистента. В течение 1961–1965 
гг. без отрыва от работы В. В. Семенов подготовил и успешно защитил 
кандидатскую диссертацию. В 1972 году ему присвоено звание доцента. В 
1973–1976 гг. работал деканом факультета электронной техники НЭТИ. 

В ЗГИА Всеволод Всеволодович работает с сентября 1978 года в 
должности доцента кафедры «Промышленной электроники и электронной 
техники». Профессор В. В. Семенов стоял у истоков основания кафедры 
и внес большой вклад в ее развитие и становление. Он является ведущим 
специалистом в ЗГИА по специализации «Системы силовой электроники», 
ведет активную научно-исследовательскую работу. В период с 1978 года по 
настоящее время является ведущим научным сотрудником хоздоговорных 
и госбюджетных научно-исследовательских работ в сфере разработки 
полупроводниковых преобразователей для ветроэнергетических систем и 
в области создания стримерного разряда.  Семеновым В.В. опубликовано 
более 100 трудов, в том числе 12 авторских свидетельств и 5 патентов 
Украины. Общий стаж научно-педагогической работы превышает 40 лет. 

Друзья, коллеги, многочисленные ученики искренне поздравляют 
Всеволода Всеволодовича с юбилеем, желают крепкого здоровья, долгих 
лет плодотворной научно-педагогической работы и новых научных 
достижений. 

15 березня 2008 року відбулася особиста першість міста 
з гирьового спорту, яке  проводилося в спорткомплексі 
«Мотор-Січ». 

На відміну від попередніх років змагання проводилися не 
у класичному  двоєборстві,  а лише в поштовху двох гир  24 
кг по так званому  довгому циклу. 

Слід зазначити, що, не дивлячись на міський масштаб 
даних змагань, в нім взяли участь чемпіони та призери 
світової, європейської й республіканської першості різних 
років. 

Вперше брали  участь і студенти нашої академії у всіх семи 
вагових категоріях. Віце-чемпіонами у вазі до 80 кг стали  
Пирх Михайло (гр. УіА-06), у вазі  понад 90 кг – Тужанський 
Андрій ( гр. ТЕ-03-1). Призерами в своїх вагових категоріях 
до 75 кг і 80 кг відповідно – Хруслов Сергій  (гр. ВР-07-1) і 
Доля Вячеслав (гр. СП-06-2). Обнадіює фізична та технічна 
підготовка учасників команди гирьовикі ЗДІА, яким вже 
найближчим часом належить виступати в змаганнях серед 
команд ВНЗ області.

   Тренер-викладач кафедри фізвиховання                                                   
та спорту  Ю. М. Пилипчук  

Щиро вітаємо ювіляра!

8 березня — це та подія, яку аж ніяк не 
можна обійти мовчанкою. Тому у стінах 
нашої  академії був створений спектакль, 
присвячений цьому дню. «Божевільний 
день, або Одруження Фігаро» — весела 
комедія, що порадувала не тільки 
глядачів, але й самих учасників під час 
репетицій. Вони проходили весело, з 
морем жартів та імпровізацій. Кожен 
танцювальний колектив відобразив своє 
бачення спектаклю, а пісні чіпали душу, 
примушуючи то сміятися, то плакати. 

Маленьке життя, прожите акторами 
на сцені, не залишило байдужим нікого. 
Декорації відмінно підкреслювали той 
настрій, який хотів передати автор. Настрій свята. Весна й любов, ось 
те, що робить це свято ще прекрасніше, чаруючи і зачаровуючи. Ми 
бажаємо, щоб у вашому житті все кінчалося, як в нашому спектаклі, 
весело і щасливо! 

Попутчиком в жизни
Удача пусть будет,
И добрые встречи,
И славные люди.
И рядом в дороге
Пусть радость идет,
И счастье к порогу
Тропинку найдет!



Інформаційний комітет в дії...

Всі на суботник!!!

Минулої суботи, рано вранці, 
зелена зона по вулиці Кіяшко 
зашелестіла минулорічним листям…
То його вже шкребли студенти 
Запорізької державної інженерної 
академії.

Первісним місцем прибирання 
був парк Піонерів. Мене приємно 
здивувало те, що його вже зайняли аборігени, з явним наміром на-
вести  там порядок. Не все так погано: в нас ще є небайдужі люди! 

Якщо вже наш студент прийшов на суботник, то він знайде, де 
його провести. Озброївшись граблями та пакетами для сміття, ми 
швидко знайшли галявину для прибирання. Згребти старе листя для 
нас не склало труднощів. Коли  все робиш вперемішку з жартами, 
час летить швидко.

Засмутила тільки організація 
суботника. Хоча все сміття зібрано, 
машин для його вивезення поки 
що  не знайшлось. Хотілося, щоб 
адміністрація району відносилась до 
цього більш відповідально.

Як результат, можу сказати, що 
суботник вдався. Незважаючи на 
легку втому, відчувалась радість за 
те, що ми допомогли рідному місту 
зустріти весну… 

Олексій СІКАЧ, 
голова Інформаційного комітету 

Сенату ЗДІА, ПЦБ-06-1

Працювали дружньо та весело!

В суботу, 22 березня 2008 р. 
відбувся суботник в Ленінському 
районі. Ленінська райадміністрація, 
як організатор, виступила з пропо-
зицією про співробітництво зі 
студентами ЗДІА, які, в свою 
чергу, з радістю прийняли на себе 
відповідальність за чистоту рідного 
району. 

В цьому заході були задіяні 
такі факультети, як ФІТ, ФБВР, 
ФЕП, ФМФ, ФЕЕТ, МФ, ФЕЕ. 
Найактивнішим факультетом виявив-

ся ФМФ, який делегував на суботник 17 студентів! 
Крім того, на суботнику, не покладаючи рук, трудились проректор 

з виховної роботи Н. К. Желябіна та 
начальник ОВО І. В. Марті.

Усі дружньо та весело працювали, не 
помічаючи часу, встигаючи поєднати 
приємне з корисним.

P.�. �диним неприємним моментом.�. �диним неприємним моментом�. �диним неприємним моментом. �диним неприємним моментом 
стала новина, що все зібране сміття 
з території, буде вивезене тільки на 
наступному тижні.   

Анастасія БЕЛЕНДІЙ
заст. голови Інформаційного 

комітету ЗДІА, МП-07-2д

Про той стан душі, який відчуває вже другий тиждень редакція газети “Академія” краще усього 
говорить жартівливий афоризм: “Желаем сбычи мечт!”. Так ось, збулися мрії... — при Сенаті ЗДІА 
сформовано Інформаційний комітет, в склад якого війшли представники всіх факультетів академії. 
Відбулися вже три засідання, є план дій, є дії, є й той, хто ці дії увічнює. Є новини и репортажі!!! 
Читайте та приєднуйтесь! Відтепер на кожному факультеті є свій прес-секретар.

Клубів з інтересів у ЗДІА прибуло!!!
Хочеш дізнатися більше – дізнаєшся!
12 березня відбулось перше засідання 

Інвестиційного клубу ЗДІА під керівництвом 
доцента кафедри ПЦБ Василя  Івановича Доненко, 
який з великим бажанням і ентузіазмом погодився 
проводити засідання Клубу для студентів різних 
факультетів і курсів. 

Інвестиційний клуб був створений з метою 
вивчення науки фінансів і усього, що їх 
стосується, просвідчує студентів з фінансових 
питань, операцій, успішних фінансових вкладів. 
Сам по собі, такий клуб — це велика знахідка для 
студента на сьогоднішній день.

Засідання проводяться кожен тиждень, по 
середам, на них присутні представники різних 
фірм, організацій, фінансово-успішні люди. 

Усі студенти, які вже є членами 
клубу, залишаються дуже 
задоволеними інформацією, яку 
отримують. Адже Василь Іванович 
приподносить її творчо й зрозумило: 
в якості замальовки, мультфільму 

або коротких роликів. 
Ненав’язливо та дуже 
практично. Дискусія 
проводиться за дуже 
корисними та цікавими 
темами. А головним правилом клубу є те, що якщо «ти хочеш дізнатися 
більше – ти дізнаєшся!». На засіданнях запрошуються не тільки студенти, а 
й їхні батьки. Приходьте, ми завжди будемо раді Вас бачити!

Дякуємо доценту каф. ПЦБ Доненко В. І. та голові Сенату ФМФ  Скрипці 
Д. за ідею створення клубу і його реалізацію.

Заст. голови Комітету ЗМІ Анастасія Белендій

(початок на стор. 8)

— проведені ре-
форми в сфері дер-
жавного управління. 
Які б сприяли 
підвищенню ефек-
тивності трьох гілок 
влади відповідно до 

стандартів �С;
— будуть створені умови для розвитку 

т а к и х 
інституцій, як 
громадянське 
суспільство, 
м і с ц е в а 
д е м о к р ат і я , 
р о з в и т о к 
с е р е д н ь о г о 
класу;
— будуть    
с т в о р е н і    

стабільні    умови    д л я    
е к о н о м і ч н о г о    д о б р о б у т у, 
процвітання країни, п о д о л а н н ю 
відставання України   
від розвинутих краї світу.

Якщо свідомість нашої молоді піднялася до такого рівня, 
що вони розуміють всі ці процеси, що відбуваються в нашому 

суспільстві, — тоді засідання нашого 
Політичного клубу не були марними.


